

重要須知

活動條款及細則

1. 報名

- 參加者必須仔細閱讀活動條款及細則。遞交報名表後，即表示參加者遵守及接受在此及其後保育基金所引入之一切活動條款及細則。
- 參加者必須確保在報名表格上之資料正確無誤。
- 活動屬自願參與性質，參加者願意承擔一切風險，並無權向主辦單位／包括大會、活動策劃及贊助商／支持機構追討由往返活動場地中、活動中發生或其他原因而引致之自身受傷、意外、死亡或任何形式的損失索償或追究責任。
- 所有參加者／團體必須於報名時全數繳付報名費。
- 所有報名一經確認，保育基金一律不接納更改任何報名資料，包括轉名或組別更改。報名不設退款及不可轉讓。
- 若參加者提供錯誤資料、未完成付款、重覆報名或不符合參加資格，保育基金保留取消其參加資格的權利，有關款項將不獲退還。保育基金亦會以電話或其他方式，向參加者查詢或要求提供補充資料。
- 參加者有責任確保於指定時限內，以指定渠道完成付款程序。若未能於指定時限內完成付款程序，則當作報名者放棄其參加資格論。主辦單位不會另行提示報名者付款、延期付款或更改以其他方式付款。
- 活動 T 恤尺碼於報名時揀選。付款後，在任何情況下主辦單位均不會接受更改 T 恤尺碼的申請。
- 成功報名者以完成付款及收到報名確認電郵認為準。如參加者於遞交報名後 3 天仍未收到確認電郵，請立即與主辦單位聯絡。
- 主辦單位有權更改截止報名日期，而不作任何通知。

2. 年齡限制（以 2021 年 11 月 28 日活動當天為準）

- 參加者必須為 16 歲或以上。
- 所有 18 歲以下之參加者必須得到家長或監護人簽妥同意書
- 香港海洋公園保育基金（下稱「保育基金」）有權在活動前／後或活動進行期間，核實參加者之年齡。

3. 參加者身體狀況

- 所有參加者須在入園前利用手機掃描「安心出行」二維碼，或登記姓名、電話及到訪的日期及時間，並填寫健康申報表。
- 所有參加者進入海洋公園及水上樂園前均須量度體溫，公園會為體溫超過攝氏 38 度的人士提供協助，包括召喚救護車將不適人士送院治理。若不能參與活動，保育基金將不設退款。
- 參加者必須確保其身體狀況適宜參加活動，懷孕或患有慢性疾病如心臟病及高血壓的人士，皆不宜參加是次活動。
- 保育基金保留在得悉或懷疑的情況下，取消任何不適宜參加是次活動人士的參加者資格而不設退款。

4. 活動

- 主辦單位已經為本活動投購公眾責任保險，所有報名參加者都會納入受保障範圍。參加者同時需要注意，有關保險不等同個人意外保險，參加者可自行評估應否購買個人保險產品，以保障本身風險。
- 當日活動將於海洋公園及水上樂園開放前舉行，只有參加者及工作人員方可進入，所有參加者於園內任何範圍必須佩戴口罩，包括等候接力及陸上活動進行期間，飲食、游泳時除外。在活動當天，如有需要，每位參加者可在活動途中及終點取免費口罩。
- 活動將以小組形式分流起跑。參加者須留意活動設有上斜、落斜及少量梯級路程。
- 除主辦單位批准外，所有活動一律禁止跑手帶同寵物，或直接或間接使用任何形式車輪運行的物件（包括但不限於自行車、滾軸溜冰鞋、手推車、附有轆的鞋等）進入跑道範圍。
- 主辦單位將為所有參加者提供免費行李寄存服務（每人只限一件）。參加者需於完成活動（所屬之報名組別）後，下午 12 時前領回行李。活動當日，請參加者預留充足時間寄存行李後再前往下水區等候。切勿攜帶或寄存貴重物品，如有任何損毀或遺失，主辦單位將不會負任何責任及作出任何賠償。
- 若參加者不遵守有關大會條款，主辦方有權要求參加者退出活動，取消其參加資格，並不設退款。
- 若參加者在活動期間因蓄意破壞而導致保育基金需支付額外開支，必須對保育基金作出合理之賠償。

5. 嚴格防疫措施

海洋公園繼續實施一系列嚴格防疫措施，以保障訪客、員工和動物的健康及安全，讓大家可安心暢遊，舒展身心。

- 所有未接種新冠疫苗的公園僱員，須每兩星期接受新型肺炎病毒檢測。
- 除飲食和游泳期間外，所有訪客於園內任何範圍必須佩戴口罩。訪客可於公園指定地點購買口罩，所得收益扣除成本後將撥捐香港海洋公園保育基金。
- 園內增設消毒搓手液機，供訪客使用。

6. T 恤及獎牌

- 只有完成活動之參加者會獲發獎牌。

7. 道路安排

- 活動進行期間，工作人員有機會因應安全及道路安排要求參加者離開道路，請遵照現場工作人員的指示及安排。
- 如參加者未能於指定時限內完成活動，必須依照主辦單位工作人員及檢察人員指示，離開道路。如參加者對於獎項或完成時間有任何爭議，主辦單位及賽道總監保留最終決定權。

8. 活動照片及影片的使用

- 保育基金將安排攝影師於活動中拍攝及錄影活動情況；保育基金保留各參加者在活動中被拍攝之相片及錄影片段的擁有權及使用權，作為推廣保育基金之用，包括（但不限於）每月電子報、網頁、社交媒體、年報等。

9. 收集個人資料聲明

- 請查閱以下香港海洋公園保育基金官方網站網頁的收集個人資料聲明，此活動收集個人資料的詳情以下列官方網站為準。

<http://www.opcf.org.hk/tc/footer/personal-information-collection>

10. 特殊情況

更改活動路線

- 保育基金保留因應道路實際情況或在緊急情況下，於活動前或進行期間更改活動路線之權利而無須作另行通知。活動期間若發生緊急事故，活動或會暫停，以讓緊急車輛通過。在任何緊急情況下，參加者必須聽從現場工作人員或執法人員的指示。

延期或取消活動

- 如活動於任何非保育基金所能控制的情況下被迫延期或取消，請留意活動官方網頁和 Facebook 專頁以獲取延期或退款安排。保育基金將不會承擔任何其它責任。
- 保育基金有權根據以下原因保留取消或縮短活動的權利，包括惡劣天氣、抗議示威或活動路線被阻塞、發生不可抗力事件等。不可抗力事件例如天災、戰爭、敵對行為、侵略、叛亂、革命、起義、暴動、騷亂、罷工、怠工、禁工或動亂、疾病的爆發以及恐怖主義行為和威脅。
- 假設COVID-19疫情仍然嚴峻，主辦單位將會在活動舉辦前兩星期內透過網站和電郵通知每位參加者有關更改之安排及詳情，參加者亦請密切留意活動官方網頁、Facebook 公布有關最新活動之安排。
- 任何有關活動的改動或取消，將以保育基金網站、活動網站及Facebook專頁公佈為準。

惡劣天氣安排

- 如因天氣惡劣或在任何情況下取消或更改此活動，報名費不會獲退回或轉讓。
- 若天文台於2021年11月28日零晨零時已發出三號強風信號或更高的颱風警告信號，或紅色/黑色暴雨警告信號，活動將會取消。
- 除以上情況外，若天氣情況於活動進行中變得惡劣，保育基金有權更改或取消活動。
- 不論活動是否已經開始，保育基金及警方有權作出決定，取消是次活動。
- 若活動開始後被取消，參加者將於安全的情況下被指揮員帶領離開活動地點。

11. 最終決定權

- 保育基金保留更改大會條款及細則之權利及保留最終決定權。
- 保育基金保留取消觸犯、違反或不遵守任何活動規則之人士的參加資格及成績的權利。被取消資格的參加者之報名費，將不獲退還。

Important Notice

Event Terms and Conditions

1. Registration

- Participants must read the event rules and regulations carefully. Upon submitting an entry, participant is deemed to have accepted all terms and conditions of the event, the official rules as stipulated and to those that may be later introduced by Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong(OPCFHK).

- All the information provided by participant in the registration form must be true and accurate.
- Participation in the Event is voluntary and at the own risk of participants. Each participant agrees to absolve the Organizer, Event Producer and any sponsors and/or supporting organizations from all liabilities arising from bodily injuries, accidents, death or other losses during or caused by travelling to and from the event venue, during the event or whatsoever reason.
- All participants / groups must settle the payment upon registration.
- Once registration is made, participants will not be allowed to change the registration details. The registration is also non-refundable and non-transferable.
- OPCFHK reserves the right to cancel the registration of any participants without refund if they have provided false information, failed to make the required payment, submitted more than one application or failed to meet the registration requirements. OPCFHK reserves the right to contact participants by phone or other means for any additional information required for their registration.
- The size of T-shirt cannot be changed after registration, the Organizer will not accept the changing T-shirt size.
- An acknowledgement email will be sent once your registration is submitted. If you do not receive the email, please contact the Organizer.
- OPCFHK reserves the right to close the registration any time without prior notification.

2. Age Limits (as of 28 November, 2021)

- Participants must be aged 16 or above.
- All participants below 18 must obtain consent from parent or guardian by signing the consent form
- Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong (OPCFHK) reserves the right to verify the age of participants before, during and after the event.

3. Physical Conditions

- Participants are required to scan the LeaveHomeSafe QR code or register their names, contact numbers, visiting date and time, upon entry. Participants are also required to complete the health declaration form.
- Participants are required to undergo body temperature checks upon entry. To those with body temperature readings of 38 degree celsius or above, assistance on calling for an ambulance will be offered. If the participants cannot join the activity, there will be no refund.
- Participants must ensure that they are physically fit to participate in the event. Any person who is pregnant or suffering from any chronic disease such as heart disease or high blood pressure should not participate in the event.
- OPCFHK reserves the right to disallow /disqualify any person who is known or suspected to be physically unfit to participate in the event, with no refund.

4. Activities

- Participants on designated routes are covered by Public Liability and Group Personal Accident on event day only, including without limitation negligence. Participants are advised to purchase your own personal accident insurance and other relevant insurance according to your needs.
- The event will take place before Ocean Park and Water World are open to their guests, only participants and staff can enter, they must wear masks at all-time including waiting for the challenge and land challenges, except eating, drinking and swimming. Each

participant will be given complimentary masks at the course and finish line on the event day if needed.

- At the start of the activity, the participants will be separated in groups. Participants should be aware of the upward, downward slopes and staircases on the event routes.
- No pets or any form of wheel-run objects of transport, such as bicycles, skates, push carts, shoes with built-in rollers are allowed, except those authorized by the Organizer.
- One-off luggage deposit service will be provided on event day for participants to store their personal belongings and collect them after the activity by noon. Participants should be liable for any loss of the personal item. Participants are not advised to bring any valuable items. The Organizer accepts no responsibility for any loss or damage of property during the event.
- If participants violate any of the terms and conditions, Organizer has the right to request them to retire and leave the event venue immediately without refund.
- Participants shall indemnify and/or reimburse OPCFHK in respect of any additional expenses or costs incurred by OPCFHK arising from or in connection with the fault or action or behavior of such participants during the event.

5. Strict Anti-Pandemic Precautionary Measures

Ocean Park will continue to put in place a series of strict precautionary measures to safeguard the health and safety of our visitors, staff and animals. On top of that, to comply with the Hong Kong Government's latest anti-pandemic guidelines, the following protection measures have been implemented:

- Staff members of the Park who have not received two doses of a vaccine are required to undergo polymerase chain reaction-based nucleic acid tests for COVID-19 on a bi-weekly basis.
- All visitors are required to wear masks at the Park except when eating, drinking and swimming. Masks will be available for purchase at designated locations. All proceeds after costs will go to Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong.
- Additional hand sanitizer dispensers have been installed for visitors' use.

6. Event T-Shirt and Finisher Medals

- Only participants who have completed the activity will be given the finisher medals.

7. Event Course

- During the event, participants may be required to leave the event course due to safety concern and route arrangement. Please follow the event crew's instructions.
- If participants fail to complete the activity before the cut-off time, participants will be directed to leave the event course under safe condition by marshals. The Organizer reserves the right of final decision on judgment of appeals.

8. Use of the Event Photos and Videos

- OPCFHK will designate photographers to take photos and videos during the event; OPCFHK has the ownership and reserves the right to use the photos and videos of the participants taken during the event. They will be used for the promotion of OPCFHK,

including, but not limited to, monthly e-newsletter, website, social media, annual reports, etc.

9. Personal Information Collection

- Personal Information Collection of this event follows the guidelines as listed on Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong official website, please refer to the link below.

<http://www.opcf.org.hk/en/footer/personal-information-collection>

10. Special Circumstances

Route Alteration

- OPCFHK reserves the right to change or alter any parts of the route before and during the event without prior notice in case of unexpected road conditions or emergency. The event may be temporarily suspended to give way to emergency vehicles. Participants must follow the instructions of event officials or any law enforcement officers on site at all times.

Event Postponement or Cancellation

- Should the event be postponed or cancelled due to circumstances beyond the control of OPCFHK, please refer to OPCFHK's official website and Facebook page for most updated arrangement. OPCFHK shall have no further responsibility and / or liability thereafter.
- OPCFHK reserves the right to cancel or cut short the event for the situations such as adverse weather conditions, protests or blockage along the course and force majeure. A force majeure event shall include, but is not limited to, act of God, war, hostilities, invasion, rebellion, revolution, insurrection, riot, commotion, strikes, go-slows, lock outs or disorder, outbreak of disease, acts or threats of terrorism.
- Should the COVID-19 pandemic remain severe, the Organizer will notify all participants of the changes in arrangements and details via website and email within two weeks before the Event. Participants should pay attention to the official website and Facebook announcement for the latest updates of the Event.
- Please refer to OPCFHK website, event website and Facebook page for any changes or cancellation of the event.

Adverse Weather Arrangement

- The registration is non-refundable and non-transferable in the event of cancellation or any amendment as a result of adverse weather conditions.
- If typhoon signal no. 3 or above, or Red or Black rainstorm warning signal is issued by the Hong Kong Observatory after midnight 00:00 on 28 November, 2021, the event will be cancelled.
- Other than the above scenarios, should weather conditions turn bad or the aforesaid signals are issued during the activity, OPCFHK may modify or cancel the event.
- Whether the event has started or not, OPCFHK and the police in-charge reserve the right to make collective decision for event cancellation.
- If the event is cancelled after it has started, participants will be directed to leave the event venue under safe condition by marshals.

12. Right to Final Decision

- OPCFHK reserves the right to amend the terms and conditions and the right to the final decision.
- In case of violation, breach or non-observance of any terms and conditions of the event, OPCFHK reserves the right to disqualify any person and / or nullify his or her result. OPCFHK shall not be obliged to refund any registration fee under such circumstances.